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Som alle andre år har der igen været stor tilslutning til at være medlem af 
beboerforeningen i krønge, der har i 2008 været 57 medlemmer, og det må siges 
være flot i forhold til det antal huse der står tomme i krønge. 

  

Igen i år har der været afholdt nogle arrangementer, det første fandt sted først i maj 
menlig arbejdsaften, og der var det ønskeligt at flere ville deltage også fordi vi har 
en kontrakt med kommunen om at vi skal vedligeholde huset og de 
omkringliggende arealer, ellers resikerer vi at det går ligesom vores boldbane at 
blive revet ned. Har fået maling af kommunen til at male porte, dør og vinduer. Så 
hvis der er nogle som gerne vil male, så sig endelig til. 

  

Grilafterer har også været afholdt, men desværre ikke med den store tilslutning 
maks 8 personer. 

  

Traditionen tro havde vi byfest sidst i juli, med ca. 40 deltagere, og det er jo nok 
normalt alt taget i betrakning, men en god aften som det plejer at være. (Torben 
spiller ikke mere) 

  

En stor tak til dem som passer blomsterkasserne i byen. Ligeledes tak til Gerda & 
Jørgen for at lave grønlangkål og tak til Bende for at ville koge sul. 

  

Der blev også sidste år købt en plæneklipper og græstrimmer som står her i huset, 
disse står til fri afbenyttelse, hvis man vil slå græs f.eks. ved midsommertræet, 
huset eller parken. 

  

Til slut vil jeg takke alle som har givet en hjølpende hånd med i årets løb og husk nu 
at kigge i krøngeskriveren en gang imellem. 

  

  

 


